

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 12 août 1914, a.m.

Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Ainey, Côté et Hébert.

1.—Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, déclarant avoir suspendu de ses fonctions M. P. Paris, gardien de nuit à l'Annexe de l'Hôtel de Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: Que M. Paris soit remercié de ses services, et que M. Joseph Bélanger soit nommé pour le remplacer, au même salaire que M. Paris.

2.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que le Surintendant de l'Eclairage soit chargé de s'occuper devant la Commission des Services Electriques des causes concernant l'évaluation des systèmes aériens des Compagnies, en rapport avec la construction des conduits souterrains.

3.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: Que tous les comptables de chaque division certifient, à l'avenir, sur chaque facture, que les quantités, la qualité, les mesures, etc., sont telles que commandées et reçues, en signant leur nom, tout au long.

4.—Soumises deux séries de mandats, au montant respectif de \$92,777.20 et \$81,699.12, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

5.—(22173) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant la remise à la Bitulithic Paving Co.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 12th August 1914, a.m.

His Worship the Mayor, Chairman; Messrs. Ainey, Côté and Hébert, Commissioners.

1.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, stating that he has suspended from duty Mr. P. Paris, night watchman at the City Hall Annex.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That Mr. Paris be discharged and that Mr. Joseph Bélanger be appointed in his stead, at Mr. Paris' salary.

2.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the Superintendent of the Light Department be instructed to attend before the Electric Service Commission, to the cases anent the assessment of the companies' aerial systems in connection with the construction of underground conduits.

3.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That, in future, all the accountants of each division certify, on each account, the quantities, quality, measurements, etc., that the same are received as ordered, and that they sign their name at length on said accounts.

4.—Submitted two series of warrants, amounting respectively to \$92,777.20 and \$81,699.12, as per certified lists.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That payment of same be authorized.

5.—(22173) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that the Bitulithic Paving Co.